



FAU på Grimstad Ungdomsskole (foreldrerådets arbeidsutvalg)



Saksliste og referat for FAU-møte nr. 3 2021/22

| | | | |
|------------|---|-------------|--------------|
| Møtedato: | 5.4.2022 kl 19:00 | Møteleder: | Theo |
| Møtetid: | 19.00 – 21.00 | Referent: | Pål Bjelland |
| Møtested: | GUS, 1. etg, Klasserom | Neste møte: | 3.5.2022 |
| Til stede: | Karin Elise S. Hegland, Siw Penny Silvik, Christine Gabrielsen, Ingelin Isfeldt, Kenneth Olsen, Pål Bjelland, Christine Borchgrevink, Leif Theodor Moen | | |
| Forfall: | Annette B Høie, Vibeche Rønning og Christine Jørgensen, Alf Are Johansen og Ulrikke Karlsen | | |
| Kopi til: | Ellen Brunborg | | |

| Sak: | Beskrivelse | Referat | Oppfølging |
|--|--|---|--------------------------------------|
| Sak 1: Info om KFU | Referere fra møter siden sist: -Penny orienterte om KFU-møtet som ble avholdt onsdag 2. mars | Penny gikk gjennom KFU-møtereferatet. For nærmere detaljer om dette, se referatet på kommunens hjemmeside. | Penny |
| Sak 2: Trafikk og hjertesone | Vi har hatt en befaring sammen med flere politikere og personer fra kommunen. Theo orienterer om dette og veien videre. | Theo redegjorde for befaringsen og plan for oppfølging mot kommunen. Se stor artikkel i GAT for nærmere informasjon om dette; https://www.gat.no/nyheter/bekymret-for-barna-pa-skoleveien-haper-noe-kan-gjores/ | Alf Are og Theo |
| Sak 3: Åpen dag | Ønsker vi en slik dag? Hvem kan tenke seg å være med i en komite? | Dette vil bli diskutert videre på neste FAU-møte 3.5.2022. Det bør settes ned en egen arbeidsgruppe, men det var kun halve FAU som var til stede, så dette må diskuteres når flere er der. | |
| Sak 4: Opplegg for å tjene penger til Oslo-tur for 10. klasse | Foreldrene i 9. trinn har siden sist hatt et møte hvor de har blitt enige om hvordan de skal samle inn penger til Oslo-tur til neste år. Likevel er det hensiktsmessig at FAU drøfter ideene som fremkom på forrige FAU-møte om strukturering av innsamlingen i fremtiden. Kenneth har skrevet noen tanker om dette etter forrige FAU-møte. | Kenneth og Penny presenterte resultatet av arbeidsgruppa til organisering av Oslo-tur. Vi vil lufte tankene om dette i MU 7.4.2022. | Kenneth, Penny Vibeche og Pål |
| | | | |

| | | | |
|------------------------------|---|---|---------------------|
| Eventuelt: | Kontakt mellom foreldre og FAU Forslag om informasjonslagring | Tettere kontakt med foreldrene. Starte neste år med å kalle inn foreldrene til møte hvor man presenterer FAU og gir informasjon om hvordan de kan få kontakt med FAU via Facebook-grupper. Forslag om å ha en rutine for overføring av informasjon og digitale plattformer til neste FAU. Opprette gmail til FAU slik at det blir lett for neste FAU å overta, samt for utsendelse av innkallinger osv | Theo |
| Faste saker: | | | |
| Trafikk og Hjertesone | | | |
| Hva skjer i SU? | Det er møte i SU/MU torsdag 7.4.2022. Har noen saker som ønskes tatt opp der? | | Penny |
| Hva skjer i KFU? | Er det noen som har saker vi burde ta opp i KFU 20. april? | | Theo / Penny |
| Saker til neste møte | Siste møte for året blir 3. mai 2022. Ønsker vi en annen avslutning? | Møtes hjemme hos Penny. Legge inn flere datoer på spond og ha mulighet for å velge. Gi beskjed hvilke som passer. | |

| | | | | | | | | | |
|---------------------------|-----------------------------------|--------------------------------|--------------------------------|---|--|--|--|--|--|
| | | | | | | | | | |
| | | | | | | | | | |
| Medvirkningsgruppa | | | | | | | | | |
| Samarbeidsutvalget (SU) | | * | | | | | | | |
| Skolemiljøutvalget (SMU) | | | | | | | | | |
| | | | | | | | | | |
| Leif Theodor Moen | Leder for FAU og SU | * | Rektor | * | | | | | |
| Christine Jørgensen | Vararepresentant for leder FAU/SU | * | Fagleder 10. trinn | * | | | | | |
| | | Fagleder 9. trinn | | | | | | | |
| | | Fagleder 8. trinn | | | | | | | |
| Kenneth Olsen | Medvirkningsgruppa for 10. trinn | * | Elevrådsleder | * | | | | | |
| Christine Gabrielsen | Vara 10 | * | Elevrådsrepresentant 10. trinn | * | | | | | |
| | | Elevrådsrepresentant 9. trinn | | | | | | | |
| Siw Penny Silvik | Medvirkningsgruppa for 9. trinn | Elevrådsrepresentant 8. trinn | | | | | | | |
| Christine Borchgrevink | Vara 9 | Representant for pedagogene | | * | | | | | |
| | | Representant for annet ansatte | | * | | | | | |
| | | Politisk representant | | * | | | | | |
| Vibeche Rønning | Medvirkningsgruppa for 8. trinn | | | | | | | | |
| Annette B Høie | Vara 8 | | | | | | | | |

KONTAKTLISTE FAU 2021-2022

| | | |
|------------|--------------------------------|--|
| <u>8A</u> | <u>Vibeche Rønning</u> | <u>911 19 504/ viberoen@online.no</u> |
| <u>8B</u> | <u>Ulrikke Fosseli Karlsen</u> | <u>97415055 / ulrikkeqwe@gmail.com</u> |
| <u>8C</u> | <u>Karin Elise S. Hegland</u> | <u>99 79 98 19 / keh41@hotmail.com</u> |
| <u>8D</u> | <u>Annette B. Høie</u> | <u>907 68 456 / annette.hoie@sor.no</u> |
| | | |
| <u>9A</u> | <u>Leif Theodor Moen</u> | <u>95 87 64 60/ leif.theodor.moen@if.no</u> |
| <u>9B</u> | <u>Christine Borchgrevink</u> | <u>91 63 74 71/ bchipont@gmail.com</u> |
| <u>9C</u> | <u>Siw Penny Silvik</u> | <u>99 16 13 07/ s-penny@online.no</u> |
| <u>9D</u> | <u>Christine Jørgensen</u> | <u>95 01 66 84/ christine.jorgensen@uia.no</u> |
| | | |
| <u>10A</u> | <u>Christine Gabrielsen</u> | <u>92 08 55 03/ gabrielsen.christine@gmail.com</u> |
| <u>10B</u> | <u>Kenneth Olsen</u> | <u>40 41 41 42/ kol@nkom.no</u> |
| <u>10C</u> | <u>Alf Are Johansen</u> | <u>97 55 55 77/ alfare.johnsen@gmail.com</u> |
| <u>10D</u> | <u>Pål Bjelland</u> | <u>91 71 00 69/ pbjelland@yahoo.no</u> |
| <u>10E</u> | <u>Ingelin Isfeldt</u> | <u>932 24 532 / ingelin.isfeldt@gmail.com</u> |